

吉林省一级期刊
吉林省科技期刊30强
“中国知网”上网期刊
《中国学术期刊网络出版总库》收录期刊
《中文科技期刊数据库》收录期刊
《中国核心期刊(遴选)数据库》收录期刊
“万方数据—数字化期刊群”全文上网期刊
《CAJ—规范》执行优秀期刊

ISSN 1005-7129
CN 22-1106/S

吉林林业科技

JOURNAL OF
JILIN FORESTRY SCIENCE AND TECHNOLOGY

第50卷 总第272期

2021

4

ISSN 1005-7129



9 771005 712212



目次

黄檗开花与结实性状的研究 孙玉福等(1)

朝鲜淫羊藿人工栽培技术研究 金美兰等(6)

5 种杀虫剂对柞栎象幼虫的毒力测定 刘世明等(10)

大连市 3 种除草剂对刺槐生长的影响及其残留分析 范阿南等(13)

苯甲地那铵在植物保护上的应用初报 丁京仲等(18)

朝阳市枣疯病菌风险分析 徐雄飞(21)

高强度桦木胶合板生产技术及性能分析 何 超等(24)

浅析提高造林成活率和保存率的几点措施 李洪泉等(29)

彩叶植物在长春市园林绿化应用中的调查评价 宋兰杰等(31)

浅析吉林省森林公园的现状与发展思路 宋玥娇(36)

饲料营养物质对昆虫生物学及生理特性的影响 张 杨等(39)

沙棘主要害虫种类与综合防控技术研究进展 张占庆等(44)

吉林省平欧杂种榛良种 吕梦燕等(46)

本刊声明 (38)

CONTENTS

Study on Flowering and Fruiting Traits of *Phellodendron amurense* SUN Yufu et al. (1)

Study on Artificial Cultivation Techniques of *Epimedimu koreanum* Nakai JIN Meilan et al. (6)

Toxicity Test of Five Insecticides on the *Curculio dentipes* Larvae LIU Shiming et al. (10)

Analysis on the Effects of Three Herbicides on the Growth of *Robinia pseudoacacia* and Herbicide Residue
in Dalian City FAN A’nan et al. (13)

Preliminary Report on the Application of Denatonium Benzoate in Plant Protection
..... DING Jingzhong et al. (18)

Risk Analysis of *Canidatus phytoplasma ziziphi* in Chaoyang City XU Xiongfei (21)

Production Technology and Performance Analysis of High – strength Birch Plywood
..... HE Chao et al. (24)

Analysis on Several Measures to Improve the Survival Rate and Preservation Rate of Afforestation
..... LI Hongquan et al. (29)

Investigation and Evaluation of Color – leaf Plants Applied in the Landscaping in Changchun City
..... SONG Lanjie et al. (31)

Analysis on the Current Situation and Development Ideas of Forest Parks in Jilin Province
..... SONG Yuejiao (36)

Influence of Diet Nutrients on Insect Biological and Physiological Characteristics
..... ZHANG Yang et al. (39)

Progress in the Main Pest Species of Sea – buckthorn and Comprehensive Control Technology
..... ZHANG Zhanqing et al. (44)

Improved Variety of *Corylus heterophylla* × *C. arellana* in Jilin Province LV Mengyan et al. (46)

Statement (38)